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I|'i' IKÓlv Protokół Nr XXXIV120|7
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 27 grudnia 2017 roku

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami
,'otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitał'a wszystkich zebtanych, na podstawie listy
obecno ści stwierdziła quorum i przedstawiła p orządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
f. Przyjęcie protokołu zpoptzedniej sesji zdnia28.II.2017 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na20l7 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie budzetu gminy na 2018 rok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazanla skargi do Komisji Rewizyjnej otaz

zawiadomienia skarzących o przesunięciu terminu rczpatrzenia tej skargi.
7, Podjęcie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

dla nieruchomości zamieszkaĘch i niezamieszkaĘch oraz wysokości stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkaĘch na terenie Gminy
Mietków.

8. Podjęcie uchwaĘ w sprawie ustalenia ryczakowej stawki opłaty za gospodarowanie
odpadami dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych
nieruchomości wykor zy styw anych na cele rekreacyj no-wypoczynkowe wykorzystywanych
jedynie ptzez część roku.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części wsi Borzygniew.

10. Wnioski i interpelacje radnych.
11. Sprawy róŻnę.
12. Zamknięcie Sesji.

Ad.2
Przewodnicząca Rady Gmity zarządziła głosowanie w sprawie ptzyjęcia protokołu zpoprzedruej
sesji z dnia 28.1 1.2017 r.
Głosowało 13 radnych _ oddano 13 gł'osów ,,za,,.
Przewodnicząca stwierd ził'a, ie protokół zostaĘ przyjęty jednogłośnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiarry budżetu gminy na20l7 tok.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga_ Skarbnik Gminy

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ,,zt,.
Przewodni cząca stwierdziła , żze uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie budŹetu gminy na20|8 rok.

- R. ozga * Skarbnik Gminy _ przestawiła Uchwałę Nr V/222l20I7 Składu orzekającego
Regionalnej Izby obrachunkowej we Wrocławiu z dnta 27 |istopada 2017 r. w sprawie
opinii o przedł'oŻonym przez Wójta Gminy projekcie budzetu gminy ta 2018 rok _ opinia
pozytywna oraz Uchwałę Nr vl2f3l20t7 Składu orzekającego Regionalnej lzby
obrachuŃowej we Wrocławiu z dnla 27 listopada 2017 r. w sprawie opinii o mozliwości
sfinansowania deficytu budzetu Gminy Mietków przedstawionego w projekcie uchwały
budzetowej Gminy Mietków na 2018 rok _ opiniapozytyvtna.
Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie budzetu gminy na 2018 rok.
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Głosowało 13 radnych-oddano 13 głosów,,za,,.
Przewodni cz4ca stwierdziła , ie uchwaŁa został'a podj ęta j ednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.

- R. ozga _ Skarbnik Gminy _ przedstawiła oraz uch,wat'ę Yl224l2017 So R[o w sprawie
opinii o projekcie uchwaĘ wsprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Mietków
przedstawionej wraz z projektem uchwały budzetowej na rok 2018 - opinia pozytywna

Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy
Mietków.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła , ze uchwał.a została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie ptzekazatia skargi do Komisji Rewizyjnej otaz zawiadomienia skarżących o
prze sunięciu terminu r ozp att zenia tej skargi.

- Projekt uchwały przestawił Ireneusz Słoma _ Sekrętarz Gminy

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 gŁosów ,,zd,,
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała po dj ęta j edno gło śnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla
nieruchomości zamieszkaĘch i niezamieszkaĘch oraz wysokości stawki opłaty za gospodarowanie
odpadami dla nieruchomości zamieszkaĘch i niezamieszkaĘch na terenie Gminy Mietków.

- Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy wyjaśnił, ze rozporządzenie Ministra ochrony Środowiska
nakłada na gminę ustalenia metod gospodarowania odpadami komunalnymi. Udało nam się
utrzymać stawkę 9 zł za odpady zbierane selektywnie' tylko dlatego, że połączy|iśmy papier i
plastiki jako odpady suche i można je było odbieraó jednym kursem. obecnie papier i plastiki muszą
być odbierane osobno dodatkowy kurs. Wprowadzono równięż zbieranie odpadów
biodegradowalnych osobny zbiornik w kolorzę brązowym' U nas duio pracy włozyliśmy aby
mieszkańcy odpady biodegradowalne zagospodarowywali w postaci kompostowników na własnych
posesjach. Dlatego wypełniając obowiązek nałoŻony rozporządzeniem Min. ochrony Srodowiska
ustawiamy jeden taki zbiornik na 1 wieś - kolejny dodatkowy kurs. Podniesiona została, prawie o
50oń opłata za RIPoK-i - Regionalne Instalacje Przerobu odpadów Komunalnych . Wszystko to
razem spowodowało, Że roczna stawka jaką uzyskaliśmy w drodzę przetargl jest o blisko 40%
wy izsza od poprzedniej.
Na posiedzeniu komisji postanowiliśmy, aby opłaty za seleĘwnie zbierane odpady v',ynosiłaI2 zł'
Pozostałe grupy' a zwłaszcza odpady niesegtegowane wzrosną o 50 7o. Dotowane będą Ęlko
pojemniki KP.7 na cmentarzach. Powiedział, że wzrost stawek jest całkowicie nieza|eżny od gminy.
Mozna było też' zredukowaó koszĘ poprzez likwidację koszy 1000 l. na szkło i plastiki na
poszczególnych wsiach, ale mieszkańcy są przyzwyczajeni i kosze spełniają swoją role, jest mniej
śmieci w rowach. Dodał, ze stawki w gminie Mietków nie odbiegają od stawek w okolicznych
gminach. Podkreślił jeszcze taz, że taką stawkę wymuszają na radach gmin rozporządzenia ministra
ochrony środowiska.
Następnie przedstawił projekt uchwały, wyjaśniając, ze stawki będą obowiązłwały od 1 lutego 2018
roku.

Głosowało 13 radnych_oddano 13 głosów,,zt,.
Przewodni cząca stwierdziła , Że uchwała został.a podj ęta j ednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty Za gospodarowanie odpadami dla
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
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wykorzystywanych na celę rekreacyjno-wypoczynkowe wykorzystywanych jedynie przez część
roku.

* Wójt - wyjaśnił, ie na naszym terenie jest dośÓ duzo nieruchomości letniskowych.
Wysłano pisma do właścicieli w sprawie zŁozenia deklaracji o opłacie za gospodarowanie
odpadami komunaln1tni. Niektóre z tych nieruchomości nie są zagospodarowane i
właściciele odpowiadaj ą, Że odpady tam nie powstają. Będziemy starali się udowodnii, ze
odpady tam powstają i egzekwowaćta\eŻne ztego tytułu opłaty.
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 13 radnych - oddano 13 gł.osów ,,zd,.
Przewodni cząca stwierdziła , żze uchwała zostil'a podj ęta j ednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego części wsi Borzygniew

- Agnieszka Wesotowska - specjalista ds. budowlanych wyjaŚniła, ię chodzi o działki przy
DPS w Borzygniewie. Dodała, Że są to działki o charakterze letniskowym' gdzie są zapisy
zmuszające właścicieli do prowadzerua działalności usługowej. Natomiast jest grupa osób,
która wnioskuje, aby plan dotyczył. zabudowy mieszkaniowej, jednorodzinnej, ze wzg|ędu
na rozmiar działek. Są to działki małe i loka|izacjahotelu czy pensjonatu nie jest możliwa.
Następnie przedstawiła proj ekt uchwały

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ,,zt,.
Przewodni cząca stwierdziła , że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad  10 .
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.

Ad  11 .
- Kamila Czmiel _ Prezes Stowarzyszenia - Klub Seniora 50+ - złoŻyła podziękowania

Wójtowi, radnym, dyreklorowi GoK, Dyr. Biblioteki za współpracę i wsparcie.
Powiedziała, Że to właśnie dzięki tej pomocy seniorzy koruystają z wielu atrakcji _
wycieczek, wyjazdów do teatru itp.

- Ks. Robert Zapotoczny złoŻył podziękowania panu Wójtowi i radnym za pomoc finansową
na remonty kościołów w całej gminie. Dodał' ż'e dzięki wsparciu Gminy jest piękny efekt.

- Ryszard Łącz _ Z-ca _ korzystaj ąc z obecności p. Waldemara Gurdziela podziękował mu za
wszelką pomoc dla gminy' dla Maniowa Wielkiego i innych miejscowości oraz za obecność
na sesji RG.

- Wójt _ złoĄĄ podziękowania księżom, radnym, sohysom, pracownikom urzędu i wszystkim
gościom. Podziękował obecnym księzom za to, ze aktywnie włączają się w uroczystości
gminne, ze dobrym słowem i błogosławieństwem umacniają nas w tym co robimy oruzpar|u
W. Gurdzielowi' jak równiez innym kierownikom firm z terenu gminy, |dórzy wspierają
inprezy gminne, a tabe organizowanę pTzęz GoK. Podziękował' również Stowarzyszeniu
Seniorów, stwierdzając , ze są solą tej gminy, służą doświadczeniem i obiecał, Żebędzie da|ej
udzie|ał wsparcia w miarę mozliwości.

- Następnie Życzenia noworoczne zł'oiył'a Jolanta Borecka - sołtys wsi Mietków dodając do
tych wszystkich Życzen stwierdzenie, Że sołtysem, radnym czy wójtem się byrva, a
człowiekiem jest się zawsze, więc w tym roku wyborczym życzy jak najwięcej
człowieczeństwa.

_ Iozef Żygadł'o _ przedstawicie DIR _ zunaczając, żrc w przyszłym roku jest setna rocznica
odzyskania niepodległościprzez Polskę, Życzył' aby ten rok wyborczy byŁ czasem jedności,
tak jak rok 1918.

- H. Artymowicz _ Przewodnicząca RG _ podziękowała radnym, sołtysom, Wójtowi i
pracownikom urzędu gminy za kolejny rok spokojnej pracy na Tzecz mieszkańców gminy.
Powiedziała, ie manadzieję, Że wiata, nadzieja i miłośó doda wszystkim siły i energii
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abyśmy sprostali podjętym działaniom i dodała tradycyjne ,,Szczęść Boze,,.
zaprosiła wszystkich na poczęstunek.

Ad 12.
Helena Artymowicz - Przewodntcząca Rady Gminy, w zvnqzku z Wczetpaniem
zamk'nęła Sesję słowami,,Zartykarn Sesję Rady Gminy Mietkó#'.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda

Następnie

tematów,

' l ena  A r t y


